
Australia
澳洲

  Lombard Street

Machu PicchuMachu Picchu

Christ the Redeemer Christ the Redeemer 

7D4N

Tour Code: UMG

墨尔本和悉尼
MELBOURNE & SYDNEY

行程次序，以當地旅社安排為准。
Sequences of Itinerary are subject

to local arrangement.
Three Sisters Rock 

三姐妹岩
Three Sisters Rock 

三姐妹岩

Sydney Opera House 
悉尼歌剧院

Sydney Opera House 
悉尼歌剧院

Great Ocean Road
大洋路

Great Ocean Road
大洋路

Brighton Beach Bathing Boxes
布莱顿海滩

Brighton Beach Bathing Boxes
布莱顿海滩



TOURIST ATTRACTIONS:SCHEDULE:

 Flinders Street Railway Station – Flinders Street Station is Australia’s oldest train 
station, and with its prominent green copper dome, distinctive yellow facade, arched 
entrance, tower, and clocks, it is one of Melbourne's most recognisable landmarks.

 Federation Square – The cultural heart of Melbourne, pulsing and beating every day 
with colourful, vibrant, intriguing events, festivals, screenings and more.

 Parliament House - Parliament House is one of Perth's most impressive buildings, but 
few will ever see inside. The external structure, which is built of pinkish sandstone, can be 
seen on the hill at the end of St George's Terrace.

 Parliament House – Parliament House is one of Perth's most impressive buildings, 
but few will ever see inside. The external structure, which is built of pinkish sandstone, can 
be seen on the hill at the end of St George's Terrace

 Melbourne Town Hall – the Melbourne Town Hall is at the heart of the city’s cultural 
and civic activity - many of the decisions that have helped shape Melbourne were made 
within this heritage-listed building.

 St Patrick Cathedral - Is the cathedral church of the Roman Catholic Archdiocese of 
Melbourne in Victoria, Australia.

 Chinatown – Chinatown is a distinctive and well-known area of Melbourne which dates 
back to the gold rush days of the 1850s. Chinatown Melbourne is the longest continuous 
Chinese settlement in the western world.

 Great Ocean Road - Drive one of the world's most scenic coastal touring routes, the 
Great Ocean Road, spanning 243 kilometres along the stunning coastline of Victoria's 
south-west. Take in the panoramic views as the road winds along cliff tops, up to 
breathtaking headlands, down onto the edge of beaches, across river estuaries and 
through lush rainforests. This is the most famous section of the Great Ocean Road 
featuring an amazing collection of rock formations known as the 12 Apostles which have 
been carved out of the headland by the fierce waves of the Southern Ocean

 Twelve Apostles Boardwalk – A wooden boardwalk hugs the top of the bluff at 
Twelve Apostles. The walkway provides spectacular and ever-changing panoramic views 
of the rock formations jutting from the sea.

 Island Arch - The Arch are a group of small islands, off Port Albemarle on West 
Falkland in the Falkland Islands. They are uninhabited, and accessible only by boat. They 
are so called because the largest of the group has a natural arch in it, large enough to 
allow a fair-sized boat through

 Three Sisters Rock – The Three Sisters is the Blue Mountains’ most spectacular 
landmark. Located at Echo Point Katoomba, around 2.5 kilometres from the Great 
Western Highway, this iconic visitor attraction is experienced by millions of people each 
year.

 Scenic World – Scenic World is a private, family-owned tourist attraction located in 
Katoomba in the Blue Mountains, New South Wales, Australia, about 100 kilometres west 
of Sydney. Scenic World is home to four attractions, the Scenic Railway, the Scenic 
Skyway, the Scenic Cableway and Scenic Walkway a 2.4 km elevated boardwalk through 
ancient rainforest

 Sydney Bungarribee Zoo - Australia's most advanced zoo in the heart of Western 
Sydney, Sydney Zoo exhibits a wide range of popular animal species from around the 
world

 Sydney Opera House - The Sydney Opera House constitutes a masterpiece of 20th 
century architecture. Its significance is based on its unparalleled design and construction; 
its exceptional engineering achievements and technological innovation and its position as 
a world-famous icon of architecture.

 The Rocks - The Rocks is a neighbourhood of historic laneways in the shadow of 
Sydney Harbour 

 Queen Victoria Building - The Queen Victoria Building is a five-level shopping centre 
located in the heart of Sydney. Opened in 1898, the QVB is an historic and iconic 
contemporary shopping and dining experience featuring leading Australian and 
international premium brands.

MELBOURNE

SYDNEY 

 Great Ocean Road via Ocean Way
 Twelve Apostles Boardwalk 
 Loch Arch Gorge
 Island Arch

Optional Tour : 
 Harbour Experience Cruise
    (AUD 43/pax)
 Sunset Sydney Harbour
    Dinner Curuise (AUD 95/pax)

 Flinders Street Railway Station 
 Federation Square
 Parliament House 
 Melbourne Town Hall
 St Patrick Cathedral
 Chinatown 
 Art Centre Melbourne 
 Shrine of Remembrance
 Fitzroy Garden 
 Captain Cook’s Cottage 
 Brighton Beach Bathing Boxes
 (Photostop)
 Queen Victoria Market
 (Closed on Monday & Wednesday) 

D2 ARRIVE
MELBOURNE 

 Three Sisters Rock
 Scenic World with Unlimited
 Discovery Pass  
   (Railway + Cableway + Skyway) 
 Sydney Bungarribee Zoo
   (Include Entrance Fees)

D5 SYDNEY/
BLUE MOUNTAIN 

D7 ARRIVE KUALA LUMPUR

 Mrs Maquaries Point (Photostop)
 Sydney Opera House (Out View)
 The Rocks 
 Bridge Climb Pylon Lookout

D6 SYDNEY DEPARTURE (B/L)

St Patrick Cathedral
圣帕特里克大教堂

St Patrick Cathedral
圣帕特里克大教堂

Flinders Street Railway Station
弗林德斯街火车站

Flinders Street Railway Station
弗林德斯街火车站

Parliament House
国会大厦

Parliament House
国会大厦

(B/L/D)

(MOB)

D4 MELBOURNESYDNEY
(B)

D3
MELBOURNE 
GREAT OCEAN ROAD  (B/L/D)

(L/D)

D1 DEPARTURE
MELBOURNE (MOB)

    4      HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)
Voco Cold Coast Hotel or similar class      x3 Nights
Holidays Inn Express Brisbane Central Hotel or similar class x 1 Night

Special Cuisine: 
Fish & Chips



 弗林德斯街火车站—弗林德斯街火车站是澳大利亚最古老的火车站，其突出的绿色铜穹顶
、独特的黄色外墙、拱形入口、塔楼和时钟，是墨尔本最知名的地标之一。

 联邦广场—墨尔本的文化中心，每天都有丰富多彩、充满活力、引人入胜的活动、节日、
放映等活动。

 国会大厦 - 国会大厦是珀斯最令人印象深刻的建筑之一，但很少有人会看到里面。在圣乔
治露台尽头的小山上可以看到由粉红色砂岩建造的外部结构。

 墨尔本市政厅—墨尔本市政厅是这座城市文化和公民活动的中心——许多有助于塑造墨尔
本的决定都是在这座被列入遗产名录的建筑中做出的。

 圣帕特里克大教堂 - 是澳大利亚维多利亚州墨尔本罗马天主教大主教管区的大教堂。

 唐人街—唐人街是墨尔本一个独特而著名的地区，其历史可以追溯到 1850 年代的淘金热时
期。墨尔本唐人街是西方世界最长的华人聚居地。

 大洋路–是澳洲维多利亚省的一条行车公路，全长约276公里，建于悬崖峭壁中间。大洋路
于1920年为了纪念第一次世界大战中牺牲的人而建的。大洋路可看到最著名的景色莫过于
“十二使徒岩” (The Twelve Apostles) ，它们是海边一组十二块各自独立的岩石，其数量及
形态恰巧酷似耶稣的十二使徒，因此就以圣经故事里的这 “十二门徒” 命名之。

 十二使徒木板路 – 一条木制木板路紧贴十二使徒岩的悬崖顶部。人行道提供了从海中突出
的岩层的壮观和不断变化的全景.

 岛屿拱门 - 拱门是一组小岛，位于福克兰群岛西福克兰的阿尔伯马尔港附近。它们无人居
住，只能乘船到达。之所以如此命名，是因为其中最大的一个有一个天然拱门，大到足以
让一艘相当大的船通过

 三姐妹岩—三姐妹岩是蓝山最壮观的地标。这个标志性的旅游景点位于距离大西部高速公
路约 2.5 公里的 Echo Point Katoomba，每年都有数百万人前来体验。

 风景世界—风景世界是一个私人的、家庭拥有的旅游景点，位于澳大利亚新南威尔士州蓝
山的卡通巴，距离悉尼以西约 100 公里。风景世界拥有四个景点，风景铁路、风景缆车、
风景索道和风景步道，一条 2.4 公里的高架木板路穿过古老的热带雨林

 悉尼动物园—澳大利亚最先进的动物园，位于西悉尼的心脏地带，悉尼动物园展出了来自
世界各地的各种受欢迎的动物物种

 悉尼歌剧院—悉尼歌剧院是20世纪建筑的杰作。它的意义在于其无与伦比的设计和建造；
其卓越的工程成就和技术创新以及其作为世界著名建筑标志的地位。

 维多利亚女王大厦—维多利亚女王大厦是一座位于悉尼市中心的五层购物中心。 QVB 于 
1898 年开业，是一个具有历史意义和标志性的当代购物和餐饮体验，拥有澳大利亚和国际
领先品牌

墨尔本

悉尼

精简行程： 观光景点：

第二天 抵达墨尔本

第三天 墨尔本 （早/午/晚餐）

(午/晚餐)

第一天 启程墨尔本 (机上用餐)

第四天 墨尔本悉尼 （早）

第五天 悉尼/蓝山 (早/午/晚)

 三姐妹岩
 蓝山绝景胜景缆车 (含3种缆车)
 悉尼动物园（含入门票）

第六天 悉尼 - 回程 (早/午)

第七天 抵达吉隆坡 (机上用餐)

 大洋路经大洋路
 十二使徒木板路
 拱门峡谷
 岛弧

自费项目：
 海港体验游轮 (AUD 43/人)
 悉尼海港晚餐 (AUD 95/人)

 麦考里夫人 (拍照)
 悉尼歌剧院 (外观)
 岩石区
 瞭望台
 维多利亚女王大厦

 弗林德斯街火车站   
 联邦广场
 国会大厦
 墨尔本市政厅
 圣帕特里克大教堂
 唐人街
 维多利亚艺术中心
 战争纪念碑
 佛兹罗公园
 布莱顿海滩
 维多利亚王后市场
  （逢周一,周三和公共假期休息)

Melbourne Town Hall
墨尔本市政厅

Melbourne Town Hall
墨尔本市政厅

Federation Square
联邦广场

Federation Square
联邦广场

Harbour Experience Cruise
海港体验游轮

Harbour Experience Cruise
海港体验游轮

    4      HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)
Voco Cold Coast Hotel or similar class      x3 Nights
Holidays Inn Express Brisbane Central Hotel or similar class x 1 Night

观光景点：炸鱼薯条 
墨尔本南岸智选假日酒店   x 3 晚
悉尼帕兹角假日酒店  x 1 晚

4       豪华酒店 (4晚)



旅游资讯 General Information 

 澳洲 AUSTRALIA  

Departure Date: Flight :

Tour Fare: Airport Tax & Fuel Surcharge:

Tipping: Agent Collection Fee:

Visa: Travel Insurance:

 TOTAL :

出发日期： 航班行程：

团费： 机场税及燃油附加费：

小费： 旅行社代收费：

签证： 旅行保险：

 总数:

AUSTRALIA : +61

澳洲                     : +61

1 AUD = MYR 3.20

1元 = 马币 3.20

Voltage - 230V

电压  - 230伏特

GD Partner:

Type A - 2 flat vertical pin livea “V”
Type B - Flat pin +1 flat pin in the centre

AUSTRALIA DOLLAR - AUD

澳大利亚元 - AUD

Malaysia Airline

* 许多信用卡在澳洲都能通行
* Credit cards are used widely in Australia

信用卡
Credit Card

拨号代码
Dial Code

电压
Voltage

货币兑换率
Exchange Rate

货币
Currency

时差
Time Different

插座
Power Socket

气候
Weather

飞机型号
Aircraft Type

行李托运
Luggage

Allowance

Each individual are entitled to check in 1 luggage of 
not mare than 30kg and a hand carry bag not more 
than 7kg.
每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，
以及托运行李不超过30公斤。

Spring 春季
9月 – 11月
Sep to Nov
25℃ -12℃

*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*

*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*

Autumn 秋季
3月 – 5月
Ma25
29℃ - 10℃

Winter冬季
6月 – 8月
Jun to Aug
18℃ - 7℃

Summer 夏季
12月 – 2月
Dec to Feb
26℃ - 17℃

Australia (Sydneyt) -  
3 Hours Ahead Of Malaysia

澳洲（悉尼）

标准时差快马来西亚时间3小时


